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Overovatelia: Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 

 
  

OBEC RIŠŇOVCE 

 
 
 

Zápisnica 
 

z 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce RIŠŇOVCE, 
konaného dňa 29.04.2024 o 17.30 hodine v kultúrnom dome v Rišňovciach 

 
 

Príloha č. 1 Pozvánka 

Príloha č. 2 Prezenčná listina 

Príloha č. 3 Investičný zámer IBV za Cintorínom, Lokalita č.12 

Príloha č. 4 
 
Priechod pre chodcov cez hlavnú cestu v blízkosti autobusovej zástavky Domovina 

Príloha č. 5 Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov  sampi, s.r.o. 

Príloha č. 6 Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 

Príloha č. 7 Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve Obce - parcela 1107/1 

Príloha č. 8 Zápisnica zo zasadnutia Stavebnej komisie 

Príloha č. 9 Zápisnice zo zasadnutie kultúrnej komisie 

Príloha č. 10 
Správa o činnosti Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce 
k 29.02.2024 

Príloha č. 11 Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce - návrh 

Príloha č. 12 
 
Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce - návrh 
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Obec Rišňovce 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce RIŠŇOVCE, 
konaného dňa 29.apríla 2024 o 17.30 hodine v kultúrnom dome v Rišňovciach 

 
Prítomní:  Poslanci 5/7: Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Filip Záhončík, doc. 
Ing. Patrik Rovný, PhD. 
 
Ďalší prítomní: Ing. Ivan Daniš, HK Obce, Anna Hudáková, ekonómka obecného úradu      
 
Neprítomný:   Mgr. Mário Machovec, starosta obce  
 
Prišli neskôr:  poslanci OZ  Vladimír Višňovský, Ing. Pavol Skokan                         
      
Verejnosť: prítomná  
 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 

1.1. Určenie zapisovateľa 
1.2. Voľba overovateľov zápisnice 
1.3. Voľba návrhovej komisie 
1.4. Ospravedlnení poslanci 
1.5. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru – Investičný zámer – IBV za Cintorínom Lokalita 

č.12 
4. Priechod pre chodcov cez hlavnú cestu v blízkosti autobusovej zástavky Domovina 
5. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov sampi, s.r.o. 
6. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 
7. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve Obce - parcela č. 1107/1  
8. Zápisnica zo zasadnutia Stavebnej komisie  
9. Zápisnica zo zasadnutia Kultúrnej komisie 
10. Štatút obecných novín 
11. Správa o činnosti Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce k 29.02.2024 
12. Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce - návrh 
13. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce - návrh 
14. Rôzne 

14.1. Webová stránka obce - ponuky  
14.2. Inovatívny urnový systém - návrh 
14.3. Rekonštrukcia pošty - informácia 
14.4. Žiadosť JDS ZO Rišňovce – úhrada nákladov na prepravu 

15. Diskusia 
16. Záver  

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Starosta obce, Mgr. Mário Machovec, bol práceneschopný. 
 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a rokovanie viedla poverená zástupkyňa starostu 
obce, Ing. Jana Žitňáková. Na začiatku boli prítomní 5 poslanci Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, 
Miroslav Juran, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. Poslanci Vladimír Višňovský, Ing. 
Pavol Skokan prišli na zasadnutie OZ neskôr. Obecné zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné.  
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Zástupkyňa starostu obce určila zapisovateľku, navrhla overovateľov zápisnice a členov návrhovej 
komisie. Zasadnutie bolo nahrávané, nahrávka je zverejnená na webovej stránke obce Rišňovce. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 247/2024   

a) berie na vedomie  
zapisovateľku: Mgr. Alenu Šimorovú 

b) schvaľuje  
a) overovateľov zápisnice: Filipa Záhončíka, doc. Ing. Patrika Rovného, PhD. 
b) návrhovú komisiu: Ľuboša Antalu, Miroslava Jurana  

c) konštatuje, že  
na rokovaní OZ sú prítomní 5 poslanci, poslanec Vladimír Višňovský a Ing. Pavol 
Skokan sa dostavia neskôr 

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie:  
za: 5  Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, doc.Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav 
Juran 
proti:0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 1.5 Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková skontrolovala uznesenia z predchádzajúceho 
zasadnutia OZ a skonštatovala, že všetky uznesenia prijaté na 17. zasadnutí OZ sú splnené. Ďalej 
skonštatovala, že uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí (1-16). Uznesenia č. 234/2024; č. 
207/2023; č. 129/2023; č. 126/2023; č. 125/2023; č. 118/2023; č. 114/2023; č. 97/2023; zostávajú 
nesplnené a trvajú. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva prišiel poslanec Ing. Pavol Skokan a hlavný kontrolór Ing. 
Ivan Daniš o 17.45.hod. 

 
K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, prečítala navrhovaný program zasadnutia. K pro-
gramu boli vznesené požiadavky na úpravu návrhu  programu zasadnutia: 
 
Poslankyňa Ing. Jana Žitňáková navrhla  

 doplniť bod 14.5. žiadosť DHZ o predloženie statického posudku budovy STS 

Poslanec Ľubomír Antala navrhol 

 doplniť bod 14.6. Vyjadrenie nedôvery starostovi obce  

Poslanec Ing. Pavol Skokan navrhol 

 doplniť bod 14.7. Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy 
majetku obce 

Ekonómka obce Anna Hudáková 

 doplniť bod 14.8. Tréneri v škole 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 248/2024   

schvaľuje 
doplnený program rokovania  
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1. Otvorenie zasadnutia 

1.1. Určenie zapisovateľa 
1.2. Voľba overovateľov zápisnice 
1.3. Voľba návrhovej komisie 
1.4. Ospravedlnení poslanci 
1.5. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru – Investičný zámer – IBV za Cintorínom Lokalita 

č.12 
4. Priechod pre chodcov cez hlavnú cestu v blízkosti autobusovej zástavky Domovina 
5. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov sampi, s.r.o. 
6. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 
7. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve Obce - parcela č. 1107/1  
8. Zápisnica zo zasadnutia Stavebnej komisie  
9. Zápisnica zo zasadnutia Kultúrnej komisie 
10. Štatút obecných novín 
11. Správa o činnosti Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce k 29.02.2024 
12. Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce - návrh 
13. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce - návrh 
14. Rôzne 

14.1. Webová stránka obce - ponuky  
14.2. Inovatívny urnový systém - návrh 
14.3. Rekonštrukcia pošty - informácia 
14.4. Žiadosť JDS ZO Rišňovce – úhrada nákladov na prepravu 
14.5. Žiadosť DHZ o predloženie statického posudku budovy STS 
14.6. Vyjadrenie nedôvery starostovi obce 
14.7. Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce 
14.8. Tréneri v škole 

15. Diskusia 
16. Záver  

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
Hlasovanie:  
za: 6  Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., Miroslav 
Juran, Ing. Pavol Skokan 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené.  
 
 
K bodu 3. Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru – Investičný zámer – IBV za Cinto-
rínom Lokalita č.12 
Ing. Kamil Perun oboznámil prítomných s prípravou investičného zámeru IBV za Cintorínom Lo-
kalita č.12. K uvedenému bodu prebehla široká a búrlivá diskusia, Ing. Skokan trvá na otvorení 
konania k zmenám a doplnkom územného plánu. Poslanec Filip Záhončík skonštatoval, že v obci 
nie je možné rozšírenie intravilánu v okolí, obec nemá stavebné pozemky, preto by malo byť 
umožnené vytvárať si súkromné ulice v záhradách. A keď sa územný plán nedodržiava doteraz, 
prečo by sa mal odteraz. Ing. Daniš skonštatoval, že na súkromných uliciach by malo rozhodovať 
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zastupiteľstvo o pripojeniach na verejnú komunikáciu, o údržbe takýchto ulíc, osvetlení, kanali-
začnej prípojke. Poslanci sa zhodli na patovej situácii v obci, všetci sú za novú výstavbu v obci, 
ale podľa schválených pravidiel. A ak aktuálne pravidlá nepostačujú, treba ich zmeniť a dodatko-
vať.   
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva prišiel poslanec Vladimír Višňovský o 18.34 hod. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 249/2024   
 

a)  prerokovalo 
Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru–Investičný zámer - IBV za Cintorínom   
Lokalita č.12 

b) berie na vedomie s pripomienkami 
Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru – Investičný zámer – IBV za Cintorínom Lo-
kalita č.12 

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
za: 5 Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský 
proti: 2 Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 250/2024   
 
schvaľuje 
otvoriť konanie k zmenám a doplnkom k územnému plánu obce Rišňovce 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 5 Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský 
proti: 0 
zdržal sa: 2 Filip Záhončík, doc.Ing. Patrik Rovný, PhD., 
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 4. Priechod pre chodcov cez hlavnú cestu v blízkosti autobusovej zástavky Domo-
vina 
 
Poslanec Pavol Skokan predložil podnet od občanov, bývajúcich v tejto lokalite (v okolí hlavnej 
cesty smerom na Nitru). V uvedenej časti obci nie je priechod pre chodcov, hoci po oboch stranách 
cesty sú vybudované chodníky. Poslanec Antala skonštatoval, že podobný problém je aj na 
opačnej strane obce (pri železničnej stanici), kde taktiež chýba priechod pre chodcov. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 251/2024 
 

a) prerokovalo 
bod Priechod pre chodcov cez hlavnú cestu v blízkosti autobusovej zástavky Domovina 

b) poveruje starostu obce 
 zabezpečiť vyznačenie oficiálneho priechodu pre chodcov v blízkosti autobusovej 

zástavky Domovina 
 aktualizovať pasport dopravného značenia ciest v obci smerom k bezpečným 

priechodom v obci 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 7 Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
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zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
 
K bodu 5. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov sampi, s.r.o. 
 
Predmetný bod programu sa na rokovanie zastupiteľstva dostal opakovane, po konzultáciách s 
právnikom obce prenechalo túto kompetenciu starostovi obce. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 252/2024 
 

a) prerokovalo 
Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov sampi, s.r.o. 

b) odporúča starostovi obce 
uzavrieť zmluvu na prenájom nebytových priestorov na dobu určitú, maximálne na 4 roky 

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 5  Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský 
proti: 0 
zdržal sa: 2 Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 6. Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 
 
Aj túto žiadosť po konzultáciách s právnikom obce vrátilo obecné zastupiteľstvo do kompetencie 
starostu obce. 
  
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 253/2024 
 

a) prerokovalo 
Schválenie žiadosti o prenájom nebytových priestorov Ing. Pavol Skokan 

b) odporúča starostovi obce 
uzavrieť zmluvu na prenájom nebytových priestorov na dobu určitú, maximálne na 1 rok 
. 

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
za: 4  Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Vladimír Višňovský 
proti: 0 
zdržal sa: doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
nehlasoval: 2 Filip Záhončík, Ing. Pavol Skokan 
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 7. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve Obce - parcela č. 1107/1  
 
Manželia Jozef a Jana Zemanoví si podali žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce 
Rišňovce. Poslanci skonštatovali, že predmetný pozemok je pre obec nevyužiteľný a môže sa 
ponúknuť na predaj. 
   
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 254/2024   
 

a)  prerokovalo 
Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve Obce - parcela č. 1107/1  

b) schvaľuje 
vypracovanie zámeru odpredaja z dôvodu osobitného zreteľa 
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Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 7 Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 8. Zápisnica zo zasadnutia Stavebnej komisie  
 
Poslanec Obecného zastupiteľstva, Miroslav Juran, predseda Stavebnej komisie, informoval  
o zasadnutí komisie a prešetrení stavu žiadosti pani Záhončíkovej. Stavebná komisia odporúča 
obci riešiť uvedenú žiadosť tak, ako je vyjadrené vo výrokovej časti zápisnice. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 255/2024   
 

a)  prerokovalo 
Zápisnica zo zasadnutia Stavebnej komisie  

b) berie na vedomie  
Zápisnica zo zasadnutia Stavebnej komisie  

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 9. Zápisnica zo zasadnutia Kultúrnej komisie  
 
Poslanec Obecného zastupiteľstva, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., predseda Kultúrnej komisie, 
predniesol informáciu o pripravovanom programe Obecných dní v termíne 24.5.2024 -26.5.2024 
a príprave Medzinárodného dňa deti 16.6.2024. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 256/2024   

a)  prerokovalo 
Zápisnica zo zasadnutia Kultúrnej komisie 

b) berie na vedomie  
Zápisnica zo zasadnutia Kultúrnej komisie 

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 10. Štatút obecných novín 
 
Predkladateľ, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., navrhol bod presunúť na ďalšie rokovanie Obecného 
zastupiteľstva z dôvodu dopracovania štatútu. 

 
K bodu 11. Správa o činnosti Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce 
k 29.02.2024 
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Ing. Pavol Skokan oboznámil Obecné zastupiteľstvo so správou o činnosti Komisie finančnej a 
pre kontrolu správy majetku obce k 29.02.2024 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 257/2024   
 

a) prerokovalo 
Správu o činnosti Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce k 29.02.2024 

b) berie na vedomie 
Správu o činnosti Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce k 29.02.2024 

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková dala o návrhu hlasovať. 
za: 7 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 12. Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce – návrh 
 
Tento materiál pripravil a predniesol poslanec, Ing. Pavol Skokan. Je to návrh pre starostu obce 
prijať Etický kódex, či už v tomto znení, alebo inom. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 258/2024   
 

a) prerokovalo 
Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce  
 

b) odporúča starostovi 
 prijať Etický kódex zamestnanca obce Rišňovce 
 zabezpečiť preškolenie zamestnancov  

 

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 5 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský 
proti: 1 Filip Záhončík 
zdržal sa: 1 doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
Uznesenie bolo schválené.  
 
 
K bodu 13. Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce – návrh 

Aj tento materiál pripravil a predniesol poslanec, Ing. Pavol Skokan. Niektorí poslanci v diskusii 
nesúhlasili s takýmto materiálom, nepotrebujú ho k svojej činnosti, vedia ako sa majú správať a 
prečo kandidovali za volených predstaviteľov samosprávy. Keďže nedodržaním kódexu sa nič 
nemení na fungovaní zastupiteľstva, nevidia dôvod, aby bol prijatý. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 259/2024   
 

a) prerokovalo 
Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce  

b) schvaľuje 
Etický kódex voleného predstaviteľa samosprávy obce Rišňovce  

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
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Overovatelia: Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 

 
  

za: 5 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský 
proti: 1 Filip Záhončík 
zdržal sa: 1 doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
Uznesenie bolo schválené.  
 
Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva odišiel poslanec Filip Záhončík o 20,10 hod. 
 
K bodu 14 Rôzne 
 
K bodu 14.1.  Webová stránka obce - ponuky  
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, informovala prítomných o ponukách na novú we-
bovú stránku. Poslanec Pavol Skokan žiada uverejniť oficiálnu súťaž na webovú stránku obce s 
presným rozpisom, čo obec chce, aby webová stránka ponúkala. Obecné zastupiteľstvo Obce 
Rišňovce odporúča uverejniť súťaž na webovú stránku.  
 
 
K bodu 14.2.  Inovatívny urnový systém 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, informovala prítomných o ponuke na vybudovanie 
urnového systému na dolnorišňovskom cintoríne.  
 
K bodu 14.3.  Rekonštrukcia pošty 
 
Poslanci boli oboznámení s plánom rekonštrukcie pošty a rozsahom prác, ktoré požaduje Sloven-
ská pošta od Obce Rišňovce. Je to väčšia rekonštrukcia, ako bolo doteraz prezentované (odstrá-
nenie priečky, obnova podlahy a vymaľovanie priestorov). Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce 
odporúča zadať stavebnej firme (rozpočtárovi) vypracovať výkaz výmer na požadované práce 
v objekte Slovenskej pošty podľa požiadavky SP. 
 
K bodu 14.4.  Žiadosť JDS ZO Rišňovce – úhrada nákladov na prepravu 
 
Jednota dôchodcov Slovensko, základná organizácia Rišňovce, by chcela organizovať dvojdňový 
zájazd pre svojich členov. Podali si žiadosť o úhradu nákladov na prepravu na zájazd. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 260/2024   
 

a) prerokovalo 
Žiadosť JDS ZO Rišňovce – úhrada nákladov na prepravu 

b) schvaľuje 
úhradu dopravy do výšky maximálne 1 500,00 € 

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 6 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa:0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 14.5.  Žiadosť DHZ Rišňovce o predloženie statického posudku budovy STS 
 
Predseda Dobrovoľného hasičského zboru Rišňovce sa prišiel informovať o statickom posudku 
na budovu STS a informoval sa o prístupe k majetku zvereného do starostlivosti DHZ, ku ktorému 
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Overovatelia: Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 

 
  

podpísal hmotnú zodpovednosť v roku 2012. Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce požaduje od 
obecného úradu vyhľadanie a predloženie spomenutých dokumentov. 
 
K bodu 14.6. Vyjadrenie nedôvery starostovi 
 
Poslanec Ľuboš Antala navrhol vyjadrenie nedôvery starostovi obce, Mgr. Máriovi Machovcovi, 
lebo nevie, ako ďalej komunikovať so starostom. Po osobných rozhovoroch sú veci podávané 
ďalej úplne prekrútené, nepravdivé.  
Poslanec Ing. Pavol Skokan informoval o nespokojnosti občanov, poslancov a zamestnancov s 
fungovaním úradu a prácou starostu obce. 
Poslanec  doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. sa vyjadril, že problémy sa neriešia, iba sa tlačia pred 
sebou. Nefungujúca komunikácia medzi školou, občanmi a starostom iba prehlbuje priepasť.  
Poslanci sa vyjadrili, že zo strany starostu absentuje zodpovedné, zdravé, transparentné a zá-
konné fungovanie. 
Poslanec Vladimír Višňovský navrhol stretnutie so starostom, porozprávať sa o ďalšom fungovaní 
na pozícii starostu. 
Občania sa informujú poslancov aj zamestnancov, prečo sa nerieši táto situácia. 
Poslanci sú si vedomí toho, že vyjadrenie nedôvery nemá právny dosah na funkciu starostu obce, 
ale nemôžu sa už ďalej nečinne prizerať, ako sa obec neriadi.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 261/2024   
 

a) prerokovalo 
návrh na vyslovenie nedôvery starostovi  

b) vyslovuje 
nedôveru starostovi obce Rišňovce, Mgr. Máriovi Machovcovi 

Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 4  Ľuboš Antala,  Ing. Jana Žitňáková, Ing. Pavol Skokan, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 2 Vladimír Višňovský, Miroslav Juran 
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 14.7. Zápisnica Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce  
 
Poslanec Obecného zastupiteľstva, Ing. Pavol Skokan, predseda Komisie finančnej a pre kontrolu 
správy majetku obce, oboznámil prítomných o rokovaní komisie. Zápisnica sa síce berie iba na 
vedomie, ale závery uvedené v nej by mali byť smerodajné pre fungovanie úradu. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 262/2024   
 

a)  prerokovalo 
Zápisnicu zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce  

b) berie na vedomie  
Zápisnicu zo zasadnutia Komisie finančnej a pre kontrolu správy majetku obce  

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 6 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
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Overovatelia: Filip Záhončík, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 

 
  

K bodu 14.8. Tréneri v škole  
 
Ekonómka obce, Anna Hudáková, vyzvala Obecné zastupiteľstvo o vyjadrenie sa k žiadosti Zá-
kladnej školy o preplatenie nákladov na projekt Tréneri v škole. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Rišňovce uznesením č. 263/2024   
 

a)  prerokovalo 
žiadosť o preplatenie nákladov projektu Tréneri v škole 

b) konštatuje že, 
na uvedený projekt nie sú uvoľnené finančné prostriedky z rozpočtu Obce Rišňovce  

 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, dala o návrhu hlasovať. 
za: 6 Ľuboš Antala, Ing. Jana Žitňáková, Miroslav Juran, Ing. Pavol Skokan, Vladimír Višňovský, 
doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
K bodu 15. Diskusia 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, informovala: 

 o pripravovanom projekte Chodníky v obci z MAS Vitis (projektová dokumentácia bude 
v máji) 

 o schválení projektu obnova kuchyne v Kultúrnom dome z Nitrianskeho samosprávneho 
kraja vo výške 5000,- € 

 prebehla výmena sporákov v nájomných bytoch u siedmych nájomcov z dôvodu nevyho-
vujúceho technického stavu 

 o schválení projektu komunitná záhrada – vyvýšený záhon vo výške 1800,- € zo ZSE 
 o prebiehajúcich dokončovacích prácach na ihrisku pre deti „ RODINKA“, zároveň podo-

tkla, že je smutné, že investícia obce za 50 tisíc eur nebola riadne odovzdaná a otvorená 
za účasti verejnosti 

 o pripravovanom projekte - vybudovanie terasy na futbalovom ihrisku 

Poslanec Obecného zastupiteľstva, doc. Ing. Patrik Rovný, PhD., požadoval informáciu 

 o stave nepodpísaných nájomných zmlúv - dodatkov za nebytové priestory. Poslankyňa 
Žitňáková odpovedala, že k tomu sa počas zastupovania nedostala, ale bude apelovať na 
starostu obce, aby v krátkom čase tento problém vyriešil. 

K bodu 16. Záver 
 
Zástupkyňa starostu obce, Ing. Jana Žitňáková, poďakoval všetkým prítomným za účasť a 
rokovanie o 22:05 hod. ukončila. 

Zapisovateľ:   Mgr. Alena Šimorová 
 
Overovatelia: doc. Ing. Patrik Rovný, PhD. 
 
                      Filip Záhončík 
        

Ing. Jana Žitňáková 
zástupkyňa starostu obce 


